
Nieuws	  uit	  het	  bestuur	  

Na	  een	  periode	  van	  stilte	  is	  het	  weer	  tijd	  voor	  een	  update	  vanuit	  het	  bestuur.	  Sinds	  de	  laatste	  
update,	  nu	  toch	  alweer	  enkele	  maanden	  geleden,	  is	  er	  veel	  gebeurd.	  Hierover	  berichten	  we	  jullie	  dan	  
ook	  graag.	  	  

Bestuursvergadering	  februari	  

Op	  dinsdag	  2	  februari	  heeft	  de	  tweede	  bestuursvergadering	  van	  2015	  plaatsgevonden.	  Deze	  
bestuursvergadering	  stond	  geheel	  in	  het	  teken	  van	  de	  voorbereiding	  op	  de	  ALV	  van	  dinsdag	  10	  
februari	  2015.	  	  

Financieel	  verslag	  

Ter	  voorbereiding	  op	  de	  ALV	  heeft	  de	  penningmeester	  het	  financiële	  verslag	  over	  2014	  in	  de	  
vergadering	  gebracht.	  Ook	  heeft	  zij	  een	  begroting	  voor	  het	  jaar	  2015	  opgesteld.	  Het	  bestuur	  gaat	  
akkoord	  met	  het	  financiële	  verslag	  over	  2014.	  Over	  de	  begroting	  voor	  2015	  zijn	  een	  aantal	  
opmerkingen.	  Nadat	  hieraan	  kleine	  aanpassingen	  zijn	  gedaan	  gaat	  het	  bestuur	  ook	  met	  de	  begroting	  
akkoord.	  Deze	  zal	  hierna	  aan	  de	  algemene	  ledenvergadering	  worden	  voorgelegd.	  	  	  

Huishoudelijk	  reglement	  

Na	  het	  aantreden	  van	  het	  nieuwe	  bestuur	  is	  besloten	  om	  het	  huishoudelijk	  reglement	  kritisch	  te	  
bekijken.	  Hieruit	  zijn	  een	  aantal	  wijzigingsvoorstellen	  naar	  voren	  gekomen,	  die	  hebben	  geresulteerd	  
in	  een	  nieuw	  huishoudelijk	  reglement.	  Deze	  zal	  tijdens	  de	  algemene	  ledenvergadering	  ter	  
goedkeuring	  aan	  de	  leden	  worden	  voorgelegd.	  	  

Bestuursvergadering	  maart	  

Chris	  Brandhorst	  heeft	  een	  opzet	  gemaakt	  voor	  een	  nieuwe	  website	  voor	  de	  tennisvereniging.	  Deze	  
opzet	  heeft	  hij	  ter	  beoordeling	  voorgelegd	  aan	  het	  bestuur.	  De	  opzet	  van	  Chris	  voorziet	  in	  een	  
modernere	  lay-‐out,	  die	  het	  gebruiksgemak	  van	  de	  website	  ten	  goede	  zal	  komen.	  De	  opmerkingen	  
van	  het	  bestuur	  over	  de	  website	  worden	  aan	  Chris	  teruggekoppeld.	  Hierop	  zal	  hij	  de	  conceptversie	  
aanpassen	  en	  deze	  zo	  spoedig	  mogelijk	  online	  zetten.	  Hiervoor	  is	  hij	  wel	  afhankelijk	  van	  de	  
aanlevering	  van	  content	  voor	  de	  website.	  De	  huidige	  content	  is	  namelijk	  verouderd	  en	  kan	  hierdoor	  
niet	  een-‐op-‐een	  worden	  overgenomen.	  Als	  er	  leden	  zijn	  met	  goede	  tekstuele	  vaardigheden	  die	  zich	  
willen	  bezig	  houden	  met	  het	  aanleveren	  van	  content,	  dan	  kunnen	  zij	  zich	  melden	  bij	  de	  secretaris	  van	  
de	  vereniging.	  	  

Bestuursvergadering	  april	  

Het	  bestuur	  heeft	  een	  mail	  ontvangen	  van	  de	  dames	  die	  in	  het	  afgelopen	  jaar	  de	  organisatie	  van	  de	  
tennisladder	  op	  zich	  hebben	  genomen.	  In	  deze	  mail	  geven	  zij	  aan	  dat	  zij	  zullen	  stoppen	  met	  de	  
organisatie	  van	  deze	  activiteit.	  Zij	  geven	  aan	  dat,	  na	  een	  goed	  begin,	  het	  animo	  terug	  is	  gelopen.	  
Hierdoor	  is	  het	  niet	  het	  succes	  geworden	  waarop	  zij	  hadden	  gehoopt.	  Wij	  willen	  de	  dames	  hartelijk	  
bedanken	  voor	  hun	  inzet	  voor	  dit	  leuke	  initiatief!	  

Tennisshirts	  jeugd	  

In	  2014	  heeft	  ’t	  Hoen	  onze	  jeugd	  voorzien	  van	  mooie	  nieuwe	  tennisshirts.	  In	  het	  hierbij	  behorende	  
sponsorcontract	  is	  overeengekomen	  in	  2015	  wederom	  nieuwe	  shirts	  te	  schenken,	  wanneer	  hiervoor	  
een	  tweede	  sponsor	  wordt	  gevonden.	  Deze	  is	  tot	  op	  heden	  nog	  niet	  gevonden.	  Er	  zullen	  tot	  dusver	  
dan	  ook	  nog	  geen	  nieuwe	  shirts	  beschikbaar	  worden	  gesteld.	  	  



‘Warm	  bad’	  nieuwe	  leden	  

Uit	  gesprekken	  met	  nieuwe	  leden	  is	  gebleken	  dat	  er	  behoefte	  bestaat	  aan	  een	  
kennismakingsmoment	  met	  de	  vereniging.	  Hierop	  heeft	  het	  bestuur	  in	  haar	  beleidsplan	  opgenomen	  
dat	  één	  of	  meerder	  keren	  per	  jaar	  een	  speciale	  avond	  zal	  worden	  georganiseerd	  voor	  nieuwe	  leden.	  
Op	  deze	  avond	  zullen	  zij	  welkom	  worden	  geheten	  en	  zal	  worden	  uitgelegd	  hoe	  de	  vereniging	  in	  
elkaar	  zit,	  welke	  regels	  er	  op	  de	  baan	  gelden	  en	  zullen	  overige	  van	  belang	  zijnde	  zaken	  worden	  
besproken.	  Deze	  avond	  heeft	  niet	  enkel	  tot	  doel	  om	  nieuwe	  leden	  voor	  te	  lichten,	  maar	  ook	  om	  hen	  
kennis	  te	  laten	  maken	  met	  andere	  (nieuwe)	  leden.	  De	  organisatie	  van	  dit	  ‘warme	  bad’	  voor	  nieuwe	  
leden	  heeft	  tot	  op	  heden	  nog	  niet	  kunnen	  plaatsvinden.	  Dit	  zal	  op	  een	  later	  moment	  in	  het	  jaar	  
alsnog	  worden	  georganiseerd.	  	  

Verzoeken	  aan	  stichting	  Wooldrikpark	  

Zoals	  bekend	  huurt	  Tennisvereniging	  het	  Wooldrik	  de	  tennisbanen	  van	  stichting	  Wooldrikpark.	  Deze	  
stichting	  is	  dan	  ook	  verantwoordelijk	  voor	  het	  onderhoud	  van	  de	  tennisbanen	  en	  de	  hierbij	  
behorende	  opstallen.	  Vanuit	  de	  leden	  zijn	  enkele	  verzoeken	  tot	  aanpassing	  van	  (de	  faciliteiten	  op)	  
het	  tennispark	  gekomen.	  Dit	  betreft	  onder	  andere	  het	  overdag	  toegankelijk	  maken	  van	  de	  toiletten	  
op	  het	  tennispark,	  het	  aanleggen	  van	  een	  WIFI-‐netwerk	  in	  en	  rondom	  de	  kantine	  en	  het	  realiseren	  
van	  een	  net	  tussen	  de	  banen	  waarop	  les	  wordt	  gegeven	  en	  de	  overige	  tennisbanen.	  Deze	  verzoeken	  
van	  de	  leden	  zijn	  overgebracht	  aan	  het	  bestuur	  van	  de	  stichting.	  Inmiddels	  hebben	  wij	  bericht	  
ontvangen	  dat	  onze	  verzoeken	  in	  behandeling	  zijn	  genomen.	  Wij	  houden	  jullie	  op	  de	  hoogte	  van	  de	  
voortgang	  van	  deze	  verzoeken.	  

Bestuursvergadering	  mei	  

Uit	  de	  financiële	  update	  van	  de	  penningmeester	  komt	  naar	  voren	  dat	  de	  ledenincasso’s	  dit	  jaar	  
achterblijven	  bij	  voorgaande	  jaren.	  Dit	  heeft	  deels	  te	  maken	  met	  het	  feit	  dat	  we	  dit	  jaar	  minder	  
nieuwe	  leden	  mogen	  verwelkomen	  dan	  voorgaande	  jaren.	  Ook	  blijkt	  het	  dit	  jaar	  moeilijker	  te	  zijn	  om	  
de	  contributie	  te	  innen	  bij	  de	  leden.	  Deze	  ontwikkeling	  zal	  nauwgezet	  door	  het	  bestuur	  worden	  
gemonitord.	  	  

Kantine	  

Henk-‐Jan	  van	  der	  Heide	  (uitbater	  van	  de	  kantine	  op	  het	  tennispark)	  is	  uitgenodigd	  om	  bij	  een	  deel	  
van	  de	  bestuursvergadering	  aanwezig	  te	  zijn.	  Er	  zijn	  Henk-‐Jan	  enkele	  zaken	  opgevallen	  die	  hij	  graag	  
met	  het	  bestuur	  wil	  bespreken.	  Zo	  geeft	  hij	  aan	  het	  tegenwoordig	  niet	  meer	  mogelijk	  is	  om	  zelf	  een	  
baan	  te	  kiezen.	  Dit	  is	  door	  het	  bestuur	  in	  gesteld	  om	  in	  het	  verleden	  geconstateerde	  afhangfraude	  te	  
tegen	  te	  gaan.	  Met	  name	  aan	  het	  begin	  van	  de	  avond,	  wanneer	  de	  eerste	  tennissers	  het	  tennispark	  
betreden,	  leidt	  dit	  soms	  tot	  vreemde	  situaties.	  Zij	  worden	  op	  de	  achterste	  banen	  ingedeeld,	  terwijl	  zij	  
liever	  op	  de	  voorste	  banen	  spelen.	  Het	  bestuur	  geeft	  aan	  dat	  zij	  zullen	  bekijken	  of	  een	  systeem	  kan	  
worden	  bedacht	  wat	  meer	  aan	  de	  wensen	  van	  de	  leden	  voldoet.	  	  

Henk-‐Jan	  geeft	  aan	  dat	  hij	  graag	  een	  overkapping	  over	  het	  terras	  zou	  willen.	  Dit	  omdat	  tegenwoordig	  
steeds	  langer	  buiten	  wordt	  getennist	  en	  men	  daardoor	  ook	  langer	  gebruik	  kan	  maken	  van	  het	  terras.	  
Het	  bestuur	  geeft	  aan	  dat	  dit	  een	  zeer	  kostbare	  investering	  is	  die	  onder	  de	  verantwoordelijkheid	  van	  
de	  stichting	  valt.	  	  

Ook	  uit	  Henk-‐Jan	  zijn	  zorgen	  over	  de	  positie	  van	  de	  mensen	  die	  hun	  tweede	  jeugd	  beleven	  binnen	  
het	  tennis.	  Dit	  omdat	  de	  vrijdagavond	  competitie	  is	  aangepast	  van	  55+	  naar	  35+.	  Hierdoor	  kan	  het	  
voorkomen	  dat	  deze	  spelers	  met	  zeer	  veel	  (levens)ervaring	  puur	  op	  conditie	  worden	  overklast.	  Het	  
bestuur	  geeft	  aan	  dat	  zij	  de	  zorgen	  van	  Henk-‐Jan	  deelt,	  maar	  dat	  dit	  helaas	  niet	  door	  hen	  kan	  worden	  



aangepast.	  Wel	  kunnen	  zij	  hierover	  contact	  opnemen	  met	  de	  KNLTB	  om	  hen	  hiervan	  op	  de	  hoogte	  te	  
brengen.	  	  

Het	  bestuur	  vraagt	  Henk-‐Jan	  naar	  zijn	  visie	  op	  ‘de	  gezonde	  kantine’.	  Dit	  is	  een	  punt	  waarop	  binnen	  de	  
maatschappij	  en	  de	  verschillende	  sportbonden	  steeds	  meer	  nadruk	  ligt.	  Hierbij	  kan	  worden	  gedacht	  
aan	  het	  aanbieden	  van	  salades	  en	  andere	  gezonde	  snacks/gerechten,	  naast	  welbekende	  bitterbal	  en	  
tosti.	  Henk-‐Jan	  geeft	  aan	  dat	  hij	  dit	  in	  het	  verleden	  al	  eens	  heeft	  geprobeerd	  maar	  dat	  hier	  te	  weinig	  
animo	  voor	  was.	  Hierop	  heeft	  hij	  besloten	  dit	  niet	  meer	  aan	  te	  bieden.	  	  

Bestuursvergadering	  juni	  

Tijdens	  een	  eerdere	  bestuursvergadering	  is	  besloten	  onze	  leden	  de	  mogelijkheid	  te	  bieden	  deel	  te	  
nemen	  aan	  de	  KNLTB	  najaarscompetitie.	  Toen	  dit	  besluit	  werd	  genomen	  werd	  getwijfeld	  of	  er	  
voldoende	  aanmeldingen	  zouden	  komen.	  Inmiddels	  is	  de	  inschrijving	  gesloten	  en	  kunnen	  we	  stellen	  
dat	  dit	  een	  groot	  succes	  is	  gebleken.	  Maar	  liefst	  zeventien	  teams	  hebben	  zich	  voor	  deze	  competitie	  
opgegeven.	  Twee	  teams	  zullen	  de	  donderdagavond	  competitie	  gaan	  spelen,	  twaalf	  teams	  de	  
vrijdagavond	  competitie,	  één	  team	  de	  zaterdagcompetitie	  en	  twee	  teams	  de	  zondagcompetitie.	  Wij	  
zijn	  van	  mening	  dat	  dit	  een	  goede	  start	  is	  voor	  een	  nieuwe	  competitievorm	  bij	  onze	  tennisvereniging.	  
Na	  afloop	  van	  de	  competitie	  zullen	  wij	  een	  evaluatiemoment	  laten	  plaatsvinden	  om	  te	  bepalen	  of	  
hieraan	  in	  de	  toekomst	  een	  vervolg	  moet	  worden	  gegeven.	  	  

De	  naam	  van	  ons	  tennispark	  staat	  nog	  altijd	  verkeerd	  weergegeven	  bij	  de	  KNLTB.	  Hier	  staat	  Tennis	  
Till	  Twenty	  in	  plaats	  van	  Tennispark	  Het	  Wooldrik.	  Hierover	  is	  al	  meerdere	  malen	  contact	  geweest	  
met	  de	  KNLTB.	  Tot	  op	  heden	  zijn	  zij	  niet	  in	  staat	  gebleken	  dit	  te	  wijzigen.	  Wij	  zullen	  de	  KNLTB	  weer	  
vragen	  dit	  aan	  te	  passen.	  	  

Aanpassing	  baankeuzemogelijkheid	  bij	  afhangen	  

Tijdens	  de	  bestuursvergadering	  van	  mei	  kregen	  wij	  van	  Henk-‐Jan	  van	  der	  Heide	  het	  verzoek	  de	  
mogelijkheden	  voor	  vrijebaankeuze	  te	  onderzoeken.	  Hierop	  hebben	  wij	  bekeken	  op	  welke	  
momenten	  dit	  wel	  kan	  worden	  toegestaan	  en	  op	  welke	  momenten	  niet.	  Hierop	  is	  besloten	  om	  de	  
vrijebaankeuze	  tot	  19:30	  en	  na	  21:30	  weer	  beschikbaar	  te	  maken.	  In	  de	  periode	  hiertussen	  is	  dit	  niet	  
mogelijk.	  	  

We	  willen	  blijven	  benadrukken	  dat	  het	  enkel	  is	  toegestaan	  om	  met	  de	  eigen	  ledenpas	  af	  te	  hangen.	  
Alle	  leden	  hebben	  evenveel	  recht	  op	  het	  gebruik	  van	  een	  baan.	  Constatering	  van	  het	  gebruiken	  van	  
andermans	  pas	  voor	  het	  afhangen	  zal	  leiden	  tot	  blokkade	  van	  beide	  passen	  (zowel	  de	  eigen	  als	  de	  
geleende)	  voor	  de	  periode	  van	  één	  maand.	  Bij	  een	  herhaling	  zullen	  de	  passen	  definitief	  worden	  
geblokkeerd.	  	  

Net	  tussen	  de	  lesbanen	  	  

Er	  is	  contact	  geweest	  met	  de	  KNLTB	  over	  de	  eisen	  die	  worden	  gesteld	  aan	  een	  net	  om	  de	  lesbanen	  af	  
te	  schermen	  van	  de	  ‘vrije	  banen’.	  Hierop	  heeft	  de	  KNLTB	  aangegeven	  dat	  zich	  tijdens	  officiële	  KNLTB	  
activiteiten	  (competitie	  en	  toernooien)	  geen	  netten	  rondom	  banen	  mogen	  bevinden.	  Dit	  betekent	  
dat	  het	  niet	  open	  en	  dicht	  te	  schuiven	  moet	  zijn,	  zodat	  deze	  tijdens	  tennislessen	  kan	  worden	  gebruikt	  
en	  hierna	  kan	  worden	  open	  gedaan.	  Dit	  stelt	  ook	  eisen	  aan	  de	  constructie.	  Deze	  mag	  immers	  niet	  
worden	  ondersteund	  met	  pilaren	  in	  de	  buurt	  van	  de	  tennisbanen.	  Hierdoor	  is	  het	  misschien	  
noodzakelijk	  dat	  het	  hek,	  waaraan	  het	  net	  wordt	  bevestigd,	  moet	  worden	  versterkt.	  Dit	  wordt	  
inmiddels	  uitgezocht	  door	  de	  vrijwilligers	  van	  de	  stichting.	  	  

	  


